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Protokół Nr 67/2022 

z posiedzenia Komisji Rolnictwa i Finansów 

z dnia 18 października 2022 roku 

odbytego w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Dąbrowie Biskupiej 

Obecni na posiedzeniu: 

1. Rybczyński Adam – przewodniczący komisji 

2. Czarniak Janusz – zastępca przewodniczącego 

3. Kołodziej Piotr – członek komisji 

4. Roszak Joanna – członek komisji 

Spoza komisji udział wzięli: 

1. Filipiak Marcin – Wójt Gminy Dąbrowa Biskupia 

2. Posadzy Wiesława – Przewodnicząca Rady Gminy Dąbrowa Biskupia 

3. Górska Kinga – młodszy referent ds. rolnictwa 

4. Gadaliński Piotr – starszy inspektor ds. rolnictwa 

5. Kryszak Magdalena – Kierownik referatu budownictwa, gospodarki przestrzennej, 

komunalnej, rolnictwa i ochrony środowiska 

6. Roszak Joanna – starszy inspektor ds. ochrony środowiska 

7. Bober Andrzej – pracownik socjalny 

8. Monika Wochna – starszy inspektor ds. obsługi rady gminy 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie i stwierdzenie quorum. 

2. Stan lasów gminnych, czyszczenie, sprzedaż drewna. 

3. Koszty utrzymania hydroforni, bieżące naprawy i remonty. 

4. Podłączenie studni głębinowej - koszty powstania, koszty jej podłączenia. 

5. Stan dróg gminnych przed okresem zimowym, wydatki na drogi gminne w pierwszym 

półroczu 2022r. 

6. Sprawy bieżące. 

7. Zakończenie. 

Ad 1. Stwierdzenie quorum i otwarcie posiedzenia komisji. 

Po stwierdzeniu quorum Przewodniczący Komisji, radny Adam Rybczyński o godzinie 12:00 

otworzył posiedzenie, a następnie powitał Przewodniczącą Rady Gminy Panią Wiesławę 
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Posadzy, Wójta Gminy Pana Marcina Filipiaka, członków komisji oraz pracowników urzędu 

gminy przybyłych na posiedzenie komisji. 

Lista obecności w załączeniu do niniejszego protokołu. 

Ad 2. Stan lasów gminnych, czyszczenie, sprzedaż drewna. 

Pan Piotr Gadaliński – przedstawił powyższy temat. 

Materiał w załączeniu do protokołu. 

Poinformował, że obecnie dokonywane są prace polegające na czyszczeniu lasów. Ogólna 

powierzchnia lasów gminnych wynosi 30,1212 ha. W roku 2022 (do końca września) 

sprzedano drewno na wartość 82 142,07 zł.  

Dyskusja: 

Radny Adam Rybczyński – zapytał się na czym polega czyszczenie lasów? 

Pan Piotr Gadaliński – odpowiedział, że zawsze zabiera leśnika ze sobą w celu 

wytłumaczenia danej osobie co ma robić, jakie drzewa można wycinać oraz informuje, że 

wywóz drewna może odbyć się dopiero po otrzymaniu asygnaty.  

Radna Joanna Roszak – zapytała się, czy wszystkie lasy już będą wyczyszczone? 

Pan Piotr Gadaliński – odpowiedział, że w większości tak. Po obecnych pracach oceni to 

leśniczy. Dodał, że Gmina ma opracowany plan zagospodarowania lasów na 10 lat i tego 

planu należy się trzymać.  

Nie było więcej pytań do przedstawionego tematu. 

Ad. 3. Koszty utrzymania hydroforni, bieżące naprawy i remonty. 

Pani Joanna Roszak – przedstawiła powyższy temat.  

Poinformowała, że na dzień dzisiejszy łącznie poniesione wydatki wynoszą 300 515,78 zł, 

w tym: 

▪ energia elektryczna i usługi dystrybucji – 179 938,40 zł; 

▪ zakup materiałów – 45 876,35 zł; 

▪ zakup usług – 10 704,48 zł; 

▪ zakup usług obejmujących badania wody  33 730,92 zł; 

▪ różne opłaty i składki – 30 265,63 zł.  

Materiał w załączeniu do protokołu.  

Dyskusja: 

Radny Janusz Czarniak – zapytał się, jakie Gmina ma dochody ze sprzedaży wody? 

Pani Joanna Roszak – odpowiedziała, że przypisy na koniec I półrocza 2022 r. wynosiły 

371 471,85 zł.  
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Radny Adam Rybczyński – zapytał się, czy Stacja Uzdatniania Wody w Parchaniu normalnie 

już funkcjonuje? 

Pani Joanna Roszak – odpowiedziała, że nie i mieszkańcy całej gminy mają dostarczaną wodę 

ze Stacji Uzdatniania Wody w Dąbrowie Biskupiej. 

Radny Piotr Kołodziej – zapytał się, czy jest jakiś harmonogram badania próbek wody? 

Pani Joanna Roszak – odpowiedziała, że zgodnie z przepisami dwa razy w roku gmina 

pobiera próbki do badania i dwa razy w roku sanepid. Obecna częstotliwość badań wynika 

z faktu, że pojawiła się bakteria w próbkach.  

Wójt Gminy – dodał, że jest możliwość podłączenia się do wodociągu z Inowrocławia.  

Radna Joanna Roszak – zapytała się, co to są opłaty zmienne i stałe do Wód Polskich? 

Pani Joanna Roszak – odpowiedziała, że opłaty stałe wynikają z pozwoleń wodno-prawnych, 

które ponoszone są na koniec roku, natomiast opłaty zmienne ponoszone są kwartalnie 

i zależą od ilości pobranej wody.  

Nie było więcej pytań do przedstawionego tematu.  

Ad. 4. Podłączenie studni głębinowej - koszty powstania, koszty jej podłączenia. 

Pani Joanna Roszak – poinformowała, że obecnie umowa z wykonawcą została rozwiązana.  

Dyskusja; 

Radny Adam Rybczyński – zapytał się, co dalej budową studni? 

Pani Magdalena Kryszak – odpowiedziała, że Gmina jest w trakcie przygotowania kolejnego 

przetargu na to zadanie. Obecny kosztorys jest już wyższy od poprzedniego. 

Radny Piotr Kołodziej – zapytał, dlaczego należało zrobić nowy kosztorys? 

Pani Magdalena Kryszak – odpowiedziała, że kosztorys jest ważny 6 miesięcy i poprzedni 

stracił ważność. 

Radny Adam Rybczyński – zapytał się, jakie Gmina poniosła już koszty związane ze studnią? 

Pani Joanna Roszak – odpowiedziała, że odwiert, pozwolenie wodno-prawne i nadzór 

inwestorski to koszt 169 639,40 zł.  

Radny Adam Rybczyński – zapytał się, kiedy będzie ogłoszony kolejny przetarg na budowę 

studni? 

Wójt Gminy – odpowiedział, że w tym roku będzie ogłoszony przetarg.  

Nie było więcej pytań do przedstawionego tematu.  

Ad. 5. Stan dróg gminnych przed okresem zimowym, wydatki na drogi gminne 

w pierwszym półroczu 2022r. 

Pani Magdalena Kryszak – przedstawiła powyższy temat.  
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Poinformowała, że łączny koszt utrzymania dróg gminnych na dzień 17 października 2022 r. 

wynosi 431 935,50 zł. W kwocie tej ujęty jest również remont przepustu w Walentynowie za 

kwotę 305 759,99 zł.  

Materiał w załączeniu do protokołu.  

Dyskusja: 

Radna Joanna Roszak – zapytała się, ile mamy dróg gminnych? 

Pani Magdalena Kryszak – odpowiedziała, że  ok. 40 km.  

Radny Adam Rybczyński – zapytał się, na jakim etapie jest droga Przybysław-Sędzin? 

Wójt Gminy – odpowiedział, że brakuje tylko jednego dokumentu i jak tylko będzie 

dostarczony, to przetarg zostanie ogłoszony.  

Nie było więcej chętnych do zadawania pytań w przedstawionym temacie. 

Ad 6. Sprawy bieżące. 

Pan Piotr Gadaliński – przedstawił problem z bezdomnymi psami. W ostatnim czasie 

znaleziono wyrzucone szczeniaki w kartonie przy drodze wojewódzkiej, a w innej wsi 

znaleziono biegającą matkę tych psów. Obecnie w schronisku jest już 16 psów. Pracownik 

zaapelował o czujność w takich sytuacjach, bo być może ktoś rozpozna psa i będzie wiedział, 

kto jest jego właścicielem.  

Radna Wiesława Posadzy – poinformowała, że ma sygnały od mieszkańców, że otrzymują 

protokoły po gradobiciu i nie wiedzą co mają robić dalej z tym. Nikt z Urzędu Gminy nie 

poinformował, jaka jest dalsza ścieżka działania.  

Pan Piotr Gadaliński – odpowiedział, że on informował mieszkańców, że jeśli tylko coś 

będzie więcej wiadomo, to wyśle informację do sołtysów. Na dzień dzisiejszy pracownik 

ARiMR poinformował, że obecnie otrzymali informację na temat klęski suszowej i nic się nie 

mówi o gradobiciu. Protokół, który otrzymali mieszkańcy jest potwierdzeniem, tego że takie 

gradobicie miało miejsce na danym terenie. Dodał, że szkoda musiała wynosić minimum 

3 200 zł na jednym budynku w gospodarstwie, żeby można było ją uznać.  

Radna Wiesława Posadzy – zapytała się, dlaczego w sąsiedniej Gminie GOPS wypłacał 

mieszkańcom odszkodowania, a u nas nikt takiego świadczenia nie otrzymał? 

Pan Andrzej Boberek – odpowiedział, że w naszej Gminie nadzór budowlany nikomu nie 

przyznał 5% szkody, co było wymagane do wypłaty świadczenia.  

Radna Joanna Roszak – zapytała się, czy w sąsiedniej Gminie była ta sama komisja, co u nas, 

jeśli chodzi o nadzór budowlany? 

Pan Andrzej Boberek – odpowiedział, że u nas była zupełnie inna komisja.  

Ad 7. Zakończenie. 
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Po wyczerpaniu wszystkich punktów porządku obrad Przewodniczący Komisji radny Adam 

Rybczyński podziękował wszystkim za przybycie i zamknął posiedzenie. 

Dąbrowa Biskupia, dnia 18 października 2022 r., godz.13:30. 

Protokółowała:     Prowadzący posiedzenie 

Monika Wochna     Adam Rybczyński 


